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Z P O S I E D ZEN I A KOMI SJ I G O SP O D A RKI KO MUN A T, N E;I
I P O R7-4DK{/ P UBUCZNEG)

ODBYTEGO DNTA 21 LISTOPADA 2OO5 ROK(-I

Komisja w skladzie wg li-sty obecnoéci stanowi4cej zalqcznlk do niniejszego protokolu

rozpocz$aposiedzenie o godz. 14ut.
Na posiedzeniu obecny byl Burmistrz Marcin Piszczek oraz Pani Teresa Gola - Inspektor
Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Porzqdek posiedzenia:
l. Ocena realizacji Strategii Rozwoju Gminy.
2. Omówienie wykorzystania érodków pomocowych na ronvój gospodarczy gminy za 2005

rok.
3. Analiza materialów na sesjg.
4. Sprawy ró2ne.

Burmistrz Marcin Piszczek poinformowat, 2e zostal zloíony wniosek na Policjg o ustalenie
miejsca zamieszkania rodziny Paústwa Sputów. Policja odpisala, ze pod wskazanym adresem
mieszka rodzina, która spelnia warunki okreélone w piÉmie. Nazwiska nie ustalono, porriewaz nie
bylo nikogo w mieszkaniu. W zwi4zku z tym w dniu wczorajszym o godzinie 19"" wspólnie
z patrolem Strazy Miejskiej i Policji komisja zlo2ylawizylp w tym mieszkaniu. Najpierw udal sip
tam patrol w celu sprawdzenia danych osobowych a nastppnie poproszono komisjg o wejScie
do mieszkania. Okazalo siQ, 2e istotnie mieszkaj4 tam Paústwo Sputowie. Dane zwarte
w zloaonym wniosku okazaly sig nieprawdziwe. Paóstwo nie mieszkajqna Piaskach, leczprzy Ul.
Mieszka I w dwupokojowym mieszkaniu w zwi4zku z czym przy ocenie wniosku odeszloby duzo
punktów dotyczqcych zaggszczenia i wypo saZenia mi eszkani a.

Pani Teresa Gola odczytala protokol zprzeprowadzonej kontroli.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e trzeba bgdzie wyci4gn4ó konsekwencje. Fakt, ze

wlaSciciel nie zawarl umowy nale2y do zakresu spraw Urzpdu Skarbowego; nie zostal
odprowadzony podatek dochodowy.

Pani Teresa Gola dodala, 2e ci Paírstwo trzykrotnie byli informowani, 2e jeieli zamieszkuj4
w innym lokalu nale|y o tym poinformowaó. Pomimo tego zrobili po swojemu. Teraz -zgodnie

z zapisami w uchwale - wniosek bgdzie odlozony na trry lata. S4siedzi poinformowali, ze ci
Paistwo wynajmuj4 mieszkanie od roku, a nie od dwóch miesigcy - jak powiedzieli.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze zostaje jeszcze sprawa Paústwa Bartkiew.iczów.
ZostaL wyslany wniosek na Policjg o ustalenie miejsca faktycznego zamieszkania ze wskazaniem
adresu uzyskanym od informatora. Je2eli jutro bgdzie odpowiedi z Policji, równiez komisja
pojedzie z Policj4 wieczorem, aby zastaó t4rodzing.

4d .3 .
Pkt 6, 7, 8, 9, 10, I l, 12,13, 14 porz4dku obrad:
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt. 15 porz4dku sesji.
Ucltw'ala u, sprcwie uchwalenia Programu wspélpracy Gminy Jqdrzejów z organizaciami

pozarzqdowymi oraz innyni podmiotami prowadzqcymi dzialalnoSé poiyfku publicznego
na rok 2006.



Komisja uwag nie wniosla.
Komisj a pozytywn ie zaopin iowala proj ekt uchwaly :
Z a - 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

Pkt. 16 porz4dku sesji:
(lclw,ala w sprawie v,prowadzenia zmian w uchw'ale nr XXX 278 05 z dnia 21 luÍegct 2A05

r. stanowiqcej gminny proglam profilaktyki i ronuiqzltw,ania problemót+' alkoholowych.
Komisja uwag nie wniosla.
Komisj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaty :
Z a - 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

Pkt. l7 porz4dku sesji:
(lchwala w sprawie przenruczenia do sprzedary w drodze przetargu nieruchomoici

komunalne.l.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt. l8 porz4dku sesji :
(lchwala w sprov'ie lif idacji Zarzqdu Budynków Mieszkalnych w Jqdrzejowie

i utu-orzenia Zakladu U.sfug Komunalnych w Jqdrzejowie.
Komisja przedyskutowala projekt uchwaly; uwag nie wniosla.
Komisj a pozytywn ie zaopin iowala proj ekt uchwaly :
Z a - 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

Pkt. l9 porz4dku sesji :
(lchwala w sprawie zasqd zbyw'ania lokali mieszkalnych stanowiqcych wlasnoSó Gminy

Jqdrze.lów.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt. 20 porz4dku sesji:
Sprcrw,ozdanie z dzialalnoSci Samorzqdowego Domu Kulnry w Jqdrzejov'ie.

Komisja uwag nie wniosla.

Ad. 1,2.
Komisja zapoznala sip z informacj4 o wykorzystaniu $rodków pomocowych na rozwój

gospodarczy gminy za 2005 rok.
Komisja przedyskutowala sprawe wybudowanych boisk przy Zespole SzkóI.
Komisja zastanawiala sig nad mo2liwosciq wykorzystania Érodków, które zostaly, na wybudowanie
brodzika na Ptywalni.
Wniosków nie zgloszono.



4d .4 .
Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego przedyskutowala przedstawion4

przez Burmistrza koncepcjg zagospodarowania terenu polozonego w Jqdrzejowie przy ul. 11
Listopada, a nastgpnie w drodze glosowania wyrazono opinig:

Z a - 2
Przeciw - 2
Wstrzymalo siq - I

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego wnioskuje, aby wydaó decyzjg
bez ograniczeí:

Z a - 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - I

Na tym posiedzenie Komisji zakoirczono o godz. 1515.
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